
Betreft. : Bijeenkomst buurtgenoten van het Toon Kortoomspark omtrent uiteenzetting      

toekomstplannen park. 

Genodigden: Griendtsveenseweg no 76 en 78, Fam. Maas en fam. Peeters 

                         Leegveld no 1 en 3, Fam v Leeuwen en fam. v. Leeuwen 

                         Halte no 2 en 4, Fam Ketelaars en Fam. v Gog 

                         Bureau Pouderoyen, Dhr. Harm Arts 

                         Toon Kortoomspark, Fam Willems 

Alle genodigden waren aanwezig met  uitzondering van fam. Ketelaars ( zonder berichtgeving ) 

Gerald Willems heet iedereen welkom op deze bijeenkomst en legt uit waarom we hier bijeen zijn. 

Harm Arts neemt het gesprek over en legt uit over het gemaakte plan omtrent de uitbreidingen en 

toekomstplannen van het park. Met een presentatie van foto’s en tekeningen wordt een en ander 

duidelijk gemaakt. Na de uiteenzetting wordt de mogelijkheid geboden voor het stellen van vragen 

en/of opmerkingen. 

- Hoe groot wordt de nieuwe overkapping ( turfloods )? 

- Nog niet helemaal duidelijk op dit moment. 

- Hoe en wat met de huidige afwateringssloot met de naaste buren ? 

- Nieuwe “kanaal en wijken” komen apart te liggen van de huidige sloot en hebben dus geen 

invloed.  

- Komen er activiteiten in de nieuwe bredere sloot en kan dit leiden tot overlast aan de 

voorzijde van het perceel nabij huidige parkeerplaats ? 

- Bedoeling is de start van een trekschuit verder naar achter te laten beginnen om overlast aan 

de voorzijde van het perceel zo veel mogelijk te beperken. 

- Wordt het waterpeil verhoogd ? 

- Nee, geen invloed, Nieuwe ” kanaal” wordt omsloten op eigen terrein. 

- Hoe hoog wordt het nieuwe gebouw ? 

- Niet hoger als 1 verdieping en nooit hoger als een woonhuis. 

- Komt er voldoende beplanting in verband met inkijk ? 

- Er komt een natuurlijke begroeiing aansluitend op de bestaande peelomgeving. 

- Kunnen er door de bezoekers groei problemen ontstaan in verband met de 

verkeersveiligheid ? 

- Bestaande schuine helling zal worden verhoogd en recht gemaakt, verder zal  indien nodig 

contact worden gelegd met de gemeente Deurne omtrent verkeer remmende maatregelen.  

- Heeft  een uitbreidingsaanvraag bij een bestaand agrarisch bedrijf invloed op een bestaand 

toeristisch bedrijf. 

- Nee, niet beperkt. 

- Is er voldoende parkeergelegenheid in de toekomst ? 

- Parkeerplaats zal nog wat uitbreiden, verder kan ook de parkeerplaats bij het Servaes 

Huyspad worden gebruikt. 

- Hoe ziet de fam. Willems de uiteindelijke omvang van het bedrijf ? 



- Bedrijf zal de status dagrecreatie behouden, dus geen café  o.i.d. Puur recreatief, educatie, 

lunch en beleving. 

- Blijft de buurt op de hoogte ook in de toekomst van de ontwikkelingen op het park ? 

- De buurt zal op de hoogte worden gehouden van de plannen. 

Buurtbewoners konden het wel waarderen dat ze betrokken worden bij de plannen van het Toon 

Kortoomspark. 

Fam. Willems dankt de buren voor hun komst en een verslag van deze bijeenkomst zal aan hun 

worden aangeboden. 

 

Fam. Willems 

Toon Kortoomspark 

 

   

   


